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Ny bestyrelse 

Mødet var det første efter generalforsamlingen, hvor en ny bestyrelse trådte til. Det blev til 

afsked med Dorte Lundquist, som efter eget ønske ikke genopstillede, og goddag til Margrethe 

Lind, der trådte ind som suppleant. Bestyrelsen vil gerne sige tak til Dorte for en stor indsats 

gennem to år og byde Margrethe velkommen. 

Økonomi 

Tennisafdelingen har en fornuftig økonomi og har nogle gode sponsorer, men et af 

indsatsområderne er at få flere sponsorer, så det er en af målsætningerne for 2016. Alle 

medlemmer må meget gerne henvende sig til formanden, hvis man kender en mulig sponsor. 

Slåmur 

Det ligger nu fast, at klubben får en slåmur. En god sponsoraftale med JYTAS og et stort 

tilskud fra kommunen gør det muligt for klubben at etablere en slåmur til gavn for alle 

medlemmer, nybegyndere såvel som øvede. 

Stærk i forening 

DGI arrangerer en række møder/foredrag målrettet tennisafdelingen med det formål at blive 

en klub i udvikling. Der er udsendt invitation til alle klubbens eksisterende medlemmer, 

juniorer såvel som seniorer, og vi håber meget at mange vil tilmelde sig denne møderække. 

Medlemsarrangementer 

Foreløbige fastsatte arrangementer er Standerhejsning søndag den 17. april, Juleturnering 

onsdag den 28.12 og Generalforsamling den 10. januar 2017. 

Øvrige emner, der blev drøftet på dette første møde var, hvordan vi får skaffet flere nye 

medlemmer, får stabiliseret ungdomstræningen, hvordan hjemmesiden kan optimeres samt 

mange andre visioner. Den nye bestyrelse glæder sig til at påbegynde arbejdet og ønsker alle 

en rigtig god tennissæson 

 

På bestyrelsens vegne 

Birte Baktoft 

 

 


